
Toezeggingen commissievergadering/openstaande vragen over de begrotingen 2023 GR’s

Vraag 1:
Burgemeester Vostermans zegt toe om (voor zover mogelijk) voor de besluitvormende 
raadsvergadering van 30 mei 2022 bij BsGW na te gaan wat de financiële gevolgen zijn van de 
efficiencyslag op ICT en informatievoorziening voor BsGW en de gemeente Beesel.

Antwoord:
Deze vraag is gesteld aan het BsGW. Zij geven aan dat voor zover deze te duiden zijn, zijn de 
efficiëncy-voordelen meegenomen in de ontwerpbegroting.
Hiernaast zijn we uiteraard ook afhankelijk van de uitkomst van het Europese aanbestedingstraject 
AHA.

Vraag 2:
Burgemeester Vostermans zegt toe uit te zoeken op welke baten gedoeld wordt in de zin “De lasten 
van GHOR zijn opgenomen in de begroting van programma Crisisbeheersing, omdat daar ook het 
merendeel van de baten wordt verantwoord.” (pagina 21 van 131 in bijlage 2) en het antwoord 
schriftelijk aan te leveren voor de besluitvormende raadsvergadering van 30 mei 2022.

Antwoord:
De baten bij de GHOR bestaan naast de gemeentelijke bijdrage ook voor een groot deel uit 
rijksbijdrage (BDUR). Deze baten maken onderdeel uit van de baten van het programma 
Crisisbeheersing. 

Vraag 3: 
Burgemeester Vostermans zegt toe na te zoeken wat de lastenstijging per inwoner voor de gemeente 
Beesel is, gezien de beschreven bandbreedte van € 5,70 tot € 15, en het antwoord schriftelijk aan te 
leveren voor de besluitvormende raadsvergadering van 30 mei 2022.

Antwoord:
De verhoging van de bijdrage aan de Veiligheidsregio in de conceptbegroting 2023 staat los van de 
genoemde € 15 (p. 4 van conceptbegroting).

Het bedrag € 15:
Het Gemeentefonds en de herverdeling van de middelen over de gemeenten wordt bezien, o.a. om de 
knelpunten in de verdeling van de middelen voor het sociaal domein op te lossen. De invoering van de 
nieuwe verdeling staat gepland per 1 januari 2023. De nieuwe Gemeentefonds-maatstaven zijn nog 
niet vastgesteld. Inschatting van de gevolgen hiervan zijn voor onze regio/gemeente op dit moment 
derhalve nog niet mogelijk. 
De gemeentelijke bijdragen aan de VRLN zijn gebaseerd op de Gemeentefonds-maatstaven. 
Wijzigingen van de Gemeentefonds-maatstaven (herverdeling Gemeentefonds) kunnen leiden tot een 
wijziging van de bijdragen aan de VRLN. 
Dit staat los van de verhoging van de bijdrage vanuit Beesel aan de VRLN, welke resulteert uit de 
reguliere conceptbegroting 2023.
De bandbreedte van € 15 heeft dus betrekking op de herverdeling van het Gemeentefonds en niet op 
de eventuele verhoging of verlaging van de bijdrage aan de Veiligheidsregio.

Vraag 4:
Burgemeester Vostermans zegt toe voor de besluitvormende raadsvergadering van 30 mei 2022 meer 
duiding te geven aan het(hoge) aantal uren buiten dienst van de posten in 2021, terwijl  er meer 
brandweervrijwilligers thuis hebben gewerkt en daarmee beschikbaar zouden zijn om snel op te 
kunnen komen in geval van een calamiteit.  

Antwoord:
In het eerste coronajaar (2020) was het effect van thuiswerken en lockdowns op de paraatheid iets 
positiever dan in het tweede coronajaar (2021).  Ter vergelijking: in 2019  waren de posten samen 
ruim 11.000 uur buiten dienst. De afgelopen tijd heeft de VRLN veel gedaan om een beter inzicht te 
krijgen in de daadwerkelijke paraatheid van haar brandweerposten. Enerzijds door te investeren in de 
vertrouwensrelatie met posten waardoor transparanter gecommuniceerd wordt over paraatheid en 



paraatheidsproblemen. Anderzijds door investeringen in slimme systemen die paraatheid monitoren 
en het eenvoudiger maken om hiervan overzichten te genereren. Voorbeeld hiervan is het Precom 
tweeweg alarmeringssysteem. Een mogelijke verklaring voor stijging van het aantal uren buiten dienst 
kan dus zijn dat er niet zo zeer sprake is van een daadwerkelijke stijging maar van een verbeterd 
inzicht (monitoring).


